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PROTOKÓŁ  Nr XXXIX/10 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 15 kwietnia 2010 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 
 

  Na stan 15 radnych Rady Miejskiej w Bobolicach  obecnych było 15 radnych. Od 

punktu 6 porządku obrad obecnych na sali było 14 radnych (nieobecny: Radny Jerzy 

Nowomiejski). 

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i trwały do godziny  1320.  

W sesji udział wzięli: 

• radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pan Sylwester Sobański – Burmistrz Bobolic, 

• Pani Mieczysława Brzoza – zastępca Burmistrza, 

• Pani Krystyna Dobrzańska – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Bożena Sobańska – radca prawny urzędu, 

 Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pan Jan Rewkowski – dyrektor ZUKiO w Bobolicach,   

• Pani Jolanta Stępień – kierownik M-GOPS w Bobolicach, 

Zaproszeni goście: 

• Pani Krystyna Bugaj-Wójcik – Radna Rady Powiatu,  

• Pani Helena Bubień – delegat Izb Rolniczych,  

• Pan Kazimierz Nowak – delegat Izb Rolniczych, 

• Pan Rajmund Wełnic – Głos Koszaliński, 

• Sołtysi. 

 Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki przed 

rozpoczęciem sesji poprosił wszystkich obecnych o powstanie i uczczenie minutą 

ciszy pamięć ofiar katastrofy samolotu prezydenckiego. Pamięć pary prezydenckiej 

oraz delegacji towarzyszącej Panu Prezydentowi Lechowi Kaczyńskiemu. Okazanie w 

skupieniu solidarności z tymi, którzy stracili swoje życie w katastrofie lotniczej pod 

Smoleńskiem w dniu 10 kwietnia br. 

 

 Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan  

Zdzisław Czarnecki, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. 
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Przewodniczący  Rady zapoznał  radnych z porządkiem obrad. 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 16 marca 2010 roku. 

3. Trybuna sołecka. 

4. Trybuna obywatelska.   

5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie miedzy sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7.Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2009 rok i udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Bobolic. 

1) uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu 

Burmistrza  Bobolic z wykonania budżetu za 2009 rok, 

2) wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bobolicach w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Bobolic absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2009 r., 

3) uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Bobolicach o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania 

budżetu za 2009 rok, 

4) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy i 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu gminy za 2009 rok.  

8. Podjęcie uchwał  w sprawach : 

1. zmian w budżecie gminy na 2010 rok.  

2. w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania spłat lub rozkładania na 

raty wierzytelności Gminy Bobolice i jej jednostek organizacyjnych z tytułu 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny i niepodatkowych 

należności budżetowych o charakterze publiczno-prawnym,  do których nie stosuje się 

przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa.  

3. w sprawie udzielania dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, remontowych 

i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru ze środków gminy Bobolice 

w 2010 roku.  

4. w sprawie wskazania kandydata na członka Rady Nadzorczej Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej Spółka z o. o w Koszalinie. 

5. zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Straży Miejskiej w Bobolicach i nadania 

jej regulaminu.    

9. Wolne wnioski. 
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10. Zakończenie obrad. 

 
 

 
Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki stwierdził, że protokół z 

XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 16 marca 2010 roku  był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu 

dzisiejszym na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz 

zaproponował przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez 

odczytywania.  

 

Protokół z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Ad. 3. Trybuna sołecka 

 Głos zabrała Pani Mirosława Prokopowicz – sołtys Chlebowa, zwracając się do Pani 

Burmistrz odnośnie pisma, które otrzymała w związku z odpadami, które nie będą odbierane 

przez PGK - Koszalin w miejscowości Chlebowo. Pojedyncze posesje otrzymały worki na 

śmieci, ale one również nie są odbierane. W odpowiedzi Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza 

powiedziała, iż były takie sytuacje że PGK Koszalin odmawiały odbioru śmieci, uzasadniając 

to tym, że nie ma dojazdu do posesji. Prowadzone były rozmowy z PGK Koszalin, żeby był 

dawany mniejszy sprzęt, nie taki duży i ciężki, wówczas będzie możliwość dojazdu. 

Natomiast jeśli chodzi o to, iż śmieci w danej miejscowości są w niewielkiej ilości, to można 

zastosować system workowy i raz na trzy tygodnie, raz na miesiąc te worki odbierać.  Takie 

sytuacje były i władze urzędu się na takie rozwiązania zgodziły. Pani Burmistrz powiedziała, 

że jeśli chodzi o inne sytuacje to nieznane są powody dla, których śmieci te nie są odbierane. 

Sprawa odbioru śmieci z miejscowości Chlebowo będzie wyjaśniana - zapewniała Pani 

Mieczysława Brzoza.  

Głos zabrał także sołtys Pan Stanisław Matysiak mówią, iż w miejscowości Dargiń jest jedno 

skrzyżowanie dróg i przed położeniem chodnika, znak ograniczający prędkość do 40 km/h 

stał w miejscu, w którym obecnie znajduje się chodnik,  po położeniu chodnika, znak owy 

stoi dosłownie przy płocie obok świetlicy i tak naprawdę nie wiadomo czego dotyczy. Pan 

sołtys prosił żeby ktoś kompetentny sprawdził czy znak ma stać na środku skrzyżowania czy 

na pasie drogi, którego dotyczy. 
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Głos zabrał sołtys Pomorzan -  Pan Marek Kowalski mówiąc, iż informacja dotycząca zbiórki 

odpadów wielkogabarytowych nie dotarła do wszystkich sołectw. Pan Jan Rewkowski 

Dyrektor ZUKiO zapewniał, że poinformowani byli wszyscy, a w przyszłości takie akcje 

będą ogłaszane dużo wcześniej, aby informacja dotarła na czas do wszystkich mieszkańców 

sołectw i każdy zdążył się przygotować.   

Ad. 4. Trybuna obywatelska  
 W trybunie obywatelskiej głos zabrała głos Pani Krystyna Bugaj- Wójcik – Radna 

Powiatu Koszalińskiego.  Przeprosiła wszystkich zebranych, za to że nie będzie mogła 

uczestniczyć w sesji do końca, ponieważ Przewodniczący Rady Powiatu zwołał sesję 

nadzwyczajną w związku z tragedią pod Smoleńskiem. W przypadku jakichkolwiek pytań 

Pani Radna zapewniała że wysłucha i udzieli odpowiedzi w czasie przerwy. Radna na prośbę 

mieszkańców zgłosiła wnioski dotyczące: 

1. przekazania na własność kaplicy w miejscowości Dobrociechy – parafii Kłanino; 

2. naprawy zniszczonych podczas doprowadzania kanalizacji dróg w miejscowości 

Dobrociechy (droga parkowa, droga obok posesji państwa Szymańskich, droga obok 

kaplicy); 

3. przeprowadzenia rozmów na temat przejęcia lub wykupu budynku sklepu „GS” w 

Dobrociechach, który w najbliższym czasie zostanie zlikwidowany i przeznaczenie go 

na świetlice, której brakuje w miejscowości; 

4. nakładania mandatów bez wcześniejszych pouczeń, mieszkańcom miejscowości 

Różany, przez strażników Straży Miejskiej, podczas przeprowadzania kontroli 

dotyczącej odprowadzania ścieków; 

5. możliwości utworzenia szkoły średniej w Bobolicach. 

Pani Krystyna Bugaj-Wójcik pogratulowała Panu Arturowi Tomczakowi plusów od 

czytelników „Głosu Koszaliński”. Na koniec swojego przemówienia Pani Radna 

życzyła wszystkim obecnym na sesji owocnych obrad i prosiła o podjęcie mając na 

względzie wszystko co się dokonało, jednogłośne głosowanie w sprawie absolutorium 

dla pana Burmistrza.  

  Odpowiedzi udzielił Burmistrz Pan Sylwester Sobański, jeśli chodzi o 

sprawę przekazania kaplicy to wszystko jest w gestii mieszkańców Dobrociech. 

Natomiast w sprawie budynku sklepu „GS” w miejscowości Dobrociechy to trzeba się 

najpierw zorientować na jakich zasadach będzie ten budynek sprzedany, na jaką sumę 

zostanie wyceniony. Pan Burmistrz obiecał, że sprawa ta będzie obserwowana. 

Odnośnie kar dla mieszkańców Różan - Pan Sylwester Sobański zapewniał, że 

pouczenia wobec mieszkańców były stosowane kilkakrotnie. W sprawie utworzenia 
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szkoły średniej w Bobolicach Pan Burmistrz powiedział, że nadzór nad szkołami 

średnimi ma Starostwo. We wcześniejszym czasie było skierowane zapytanie do pana 

Starosty odnośnie utworzenia szkoły średniej w Bobolicach i otrzymano odpowiedź 

odmowną. Burmistrz zwrócił uwagę na to, że i tak gmina bardzo dużą kwotę dopłaca 

do oświaty (tylko w ubiegłym roku była to suma 3,5 miliona złotych) a  w przypadku 

utworzenia szkoły średniej ta kwota ulegnie zwiększeniu. Pan Burmistrz podziękował 

Pani Radnej Powiatu za dobre zdanie na temat prowadzonej działalności. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bobolicach Pan Zdzisław Czarnecki odnośnie 

budynku sklepu w Dobrociechach powiedział, iż rozmawiał z osobą zainteresowaną i 

podobno Pani Trzcińska będzie wynajmować rzeczoznawcę, w celu dokładnej wyceny 

a potem zostanie  być może ogłoszony przetarg. Pani Radna Powiatu dodała, że 

niemniej jednak rozmowy w tym temacie trzeba podjąć. 

 Głos zabrała także pani Stanisława Kędziora z miejscowości Chociwle z 

zapytaniem  dlaczego, posesja państwa Kłos i Kędziorów została pominięta przy 

podłączaniu  do sieci wodociągowej pomimo tego, iż  znajduje się 200 metrów od 

głównego kolektora. Pan Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że gmina 

zwróci się z takim zapytaniem do RWiK-u. Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza 

obiecała, że zostanie zorganizowane spotkanie w celu przeanalizowania tego tematu.   

Ad.5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie w okresie między sesjami, przedstawił Pan Sylwester 

Sobański  Burmistrz Bobolic, powiedział, że 23 marca 2010 roku odbyło się spotkanie 

z wójtami i burmistrzami: Panem Grzegorzem Lipski - Burmistrzem Polanowa, Panem 

Romanem Kłosowskim –Wójtem Gminy Manowo, Panem Janem Szlufikiem – Wójtem 

Gminy Malechowo i Panem Henrykiem Brodą – Wójtem Gminy Będzino w trakcie, którego 

wyłoniono kandydata na członka Rady Nadzorczej PGK Koszalin. Kandydatami byli: Pani 

Grażyna Wiater - Ubysz i Pan Sebastian Owczarzak. Wybrany został Pan Sebastian 

Owczarzak, który pełni funkcje Radcy Prawnego w Gminie Manowo, Gminie Będzino, 

Gminie Malechowo i pracuje w Urzędzie Miejskim w Koszalinie. Kadencja członka Rady 

Nadzorczej PGK Spółka z o. o w Koszalinie trwać będzie 3 lata, przez ten okres będzie 

reprezentantem pięciu gmin. 24 marca 2010 roku  Pan Burmistrz spotkał się z Panem 

Prezesem „Miłośników starych samochodów” z Kołobrzegu, spotkanie dotyczyło 

zorganizowania zjazdu starych samochodów w Bobolicach w dniu 2 maja 2010 roku. Pan 

Prezes przychylił się do propozycji i obiecał, że około 20 starych samochodów będzie można 

zobaczyć 2 maja br. około godziny 10.30 na bobolickim rynku. Potem nastąpi przejazd na 
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plac przy ulicy Kolejowej, gdzie będzie możliwość przejechania się takim starym 

samochodem wzdłuż Rezerwatu przyrody „Buczyna” w stronę kąpieliska w Poroście, oraz 

zrobienie sobie pamiątkowych zdjęć przy wybranym samochodzie. Samochody będą 

oznakowane napisem: „670-LAT MIASTA BOBOLICE”, oraz herbem Bobolic. 30 marca 

2010 roku odbyło się spotkanie Zespołu Reagowania Kryzysowego, na którym omówiono 

podjęte działania w okresie zimowym. Zwrócono uwagę na bardzo duże zniszczenia dróg i 

ulic na terenie Miasta i Gminy Bobolice, wysokie koszty odśnieżania, które wyniosły około 

70 tysięcy złotych. W tym trudnym okresie gmina musiała zaangażować firmę prywatną, 

gdyż Zakład Usług Komunalnych i Oświatowych w Bobolicach nie był przygotowany do 

odśnieżenia tak dużych zasp, potrzebny był ciężki sprzęt, za  usługę  prywatnemu wykonawcy  

trzeba było zapłacić około 50 tysięcy złotych. Pan Sylwester Sobański powiedział, że w 

okresie między sesjami wspólnie z Panią Skarbnik została opracowana odpowiedź  do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej na zarzuty pokontrolne Naczelnej Izby Kontroli. Pan 

Burmistrz zwrócił się z prośbą do Pani Skarbnik o zapoznanie wszystkich obecnych z treścią 

pisma. Pani Skarbnik Beata Sempołowicz odczytała jakie uwagi wniesiono w protokole do 

zaleceń i wyjaśnienia, które zostały przedłożone Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 

Dokumenty stanowią załącznik do protokołu.  

Pani Mieczysława Brzoza, zastępca Burmistrza Bobolic powiedziała, że Gmina 

Bobolice wnioskowała do rządowego programu, który ogłasza Ministerstwo Edukacji 

Narodowej na wyposażenie miejsc zabaw dla dzieci klas I-III szkół podstawowych, w 

związku z tym, że reforma  weszła w życie  od września ubiegłego roku, to pojawiły się 

możliwości wydzielenia miejsc zabaw dla uczniów klas I-III, w wyniku prób, uzyskana 

została kwota 25 tysięcy 977 złotych i takie specjalne miejsca, to są całe sale wyposażone w 

bezpieczne miejsca dla zabaw klas I-III. Takie miejsca powstaną w miejscowości: Bobolice, 

Dargiń, Drzewiany i Kurowo. Drzewiany, Kurowo i Dargiń dostały po 6 tysięcy złotych 

(kwota uzależniona jest od liczby dzieci w klasach I-III w danej szkole) a Bobolice dostały 7 

tysięcy 977 złotych. 20 marca 2010 roku Pani Burmistrz uczestniczyła  w Poroście w 

zakończeniu sezonu morsowania i powitaniu pierwszego dnia wiosny. Impreza była pięknie 

przygotowana, było bardzo dużo osób z całej gminy, jedynie pogoda nie dopisała. 24 marca 

br. Mieczysława Brzoza uczestniczyła w Szkole Podstawowej im. Jana Brzechwy w Kłaninie 

w uroczystym otwarciu przedszkola dla dzieci 3 i 5- letnich. Te oddziały przedszkolne dla 

dzieci istnieją już w Kurowie, Dargini. Było to takie spotkanie integracyjne, na którym Pan 

Dyrektor mógł się pochwalić co zrobił, jak urządził to przedszkole dla dzieci. Pani Burmistrz 

powiedziała, że warte są pokazania i kontynuowania takie spotkania. Duża przychylność i 

udział własny rodziców w przygotowanie i urządzenie tego miejsca w szkole. 24 marca 2010 
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roku Pani Mieczysława Brzoza uczestniczyła w związku z tegorocznymi uroczystościami w 

konkursie „Legendy Bobolickie”.  I miejsce zajęła inscenizacja przygotowana przez  Szkołę 

Podstawową  w Drzewianach i ona będzie prezentowana na konferencji w dniu 7 maja 2010 

roku. 25 marca 2010 roku odbyło się posiedzenie Społecznej Komisji Mieszkaniowej, zostały 

przydzielone  lokale czterem kolejnym rodzinom. 8 kwietnia Pani Burmistrz spotkała się z 

przedstawicielem „Biedronki”. Współpraca układa się bardzo dobrze, Pani Mieczysława 

Brzoza zwróciła się z prośbą, żeby naprawili murek, który jest widoczny od strony drogi nr 11 

i nr 25, który po zimie zrobił się brzydki. Początkowo się trochę opierali ze względu na koszt, 

który wyniesie około 15 tysięcy złotych, ale przedstawiciel „Biedronki” obiecał, że zostanie 

to zrobione a prace zostaną ukończone do końca kwietnia. Będzie to z zewnątrz widoczna 

struktura żywiczna, która jest estetyczna i  trwała, łatwa w utrzymaniu czystości  a na 

wierzchu będą płytki klinkierowe odprowadzające wodę poza  murek. Pani Mieczysława 

Brzoza – Zastępca Burmistrza prowadziła rozmowy z przedstawicielem „Jutrzenka” w 

zakresie elewacji budynków, które znajdują się w centrum miasta. Wcześniej „GS” zrobił 

swoją elewację, Pan Raczyński w miesiącu marcu odświeżył elewację budynku 

Niepublicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej, Pan Klimek dokończył elewację swoich 

budynków. Pozostała jeszcze do odświeżenia elewacja budynku apteki, Banku PKO, sklepu 

Pana Stępnia. W celu wyremontowania  zejścia do niżej położonego budynku w ramach 

współpracy,  Pani Burmistrz zwróciła się do Pani Prezes  Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Jutrzenka”. Otrzymała obietnice remontu w jak najkrótszym czasie. Centrum miast będzie 

wyglądało o wiele przyjemniej niż dotychczas. 

W związku z realizacją projektu PO KL „Przedszkole bliżej dziecka” 9 kwietnia Pani 

Mieczysława Brzoza spotkała się ze wszystkimi osobami, dyrektorami , koordynatorem Panią 

Teresą Halasz , którzy ten program u siebie  w szkołach realizują. Otrzymana została kwota 

404 tysięcy złotych na realizację oddziału 3 i 5- latków. Pani Burmistrz uważała za zasadne 

spotkanie się w gronie osób, które robią ten projekt, bo wiadomo dla 3 i 5- latków nauczyciele 

długo nie pracowali w takich oddziałach, bo ich po prostu nie było. Będąc w pojedynczych 

szkołach Pani Burmistrz zauważyła, że każdy ma jakieś fajne pomysły, jeden lepszy, drugi 

gorszy i wtedy zrodziła się chęć spotkania, porozmawiania i na zasadzie wymiany 

doświadczeń usprawnić jeszcze to co być może ktoś robi lepiej i fajniej. Na spotkaniu 

obecnych było 12 osób, bo to one są zaangażowane w realizację tego projektu.12 kwietnia br. 

odbyło się spotkanie z RWIK – iem w sprawie „Wieloletniego planu inwestycyjnego”. Plan 

jest przygotowywany zgodnie z informacją przekazaną wcześniej, do końca kwietnia mają się 

zakończyć prace związane z planem i zostaną ustalone jakie zadania będą realizowane w 

latach 2010 – 2016. Kiedy prace nad planem zostaną ukończone to zostanie zorganizowane 
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spotkanie w celu przeanalizowania i przedyskutowania tego tematu. Odbyły się również 

rozmowy dotyczące przyłączy kanalizacyjnych, jest opracowana przez spółkę  specyfikacja 

na przyłącze kanalizacyjne. W niedługim czasie zostanie ogłoszony przetarg. Wszystko od 

początku do końca jest robione przez spółkę, łącznie z opracowaniem projektów przyłączy 

kanalizacyjnych z wykonawstwem i odbiorem. Koniec prac związanych z przyłączem 

kanalizacyjnym przewidywany jest na sierpień br. Gmina Bobolice jest pierwszą gminą z 

ośmiu, której prace są tak daleko posunięte, że można ogłaszać przetarg na wykonawstwo 

przyłączy. 16 kwietnia o godzinie 18.00 odbędzie się Msza Święta w intencji zmarłych i 

żyjących mieszkańców Bobolic, po Mszy Świętej odbędzie się koncert poświęcony pamięci 

ofiar katastrofy lotniczej pod Smoleńskiem. Pani Burmistrz serdecznie wszystkich zapraszała. 

Konferencja, która miała się odbyć 17 kwietnia 2010 roku, została przeniesiona na dzień 7 

maja 2010 roku, program konferencji jest ten sam, godzina ta sama, zmienia się tylko miejsce, 

będzie to hala widowiskowo – sportowa  przy ul. Głowackiego. 

Pani Burmistrz przestawiła program  Majówki i  zapraszała wszystkich na uroczystości 

majowe, które rozpoczną się już 1 maja, będzie to uroczystość związana z obchodami 70 

rocznicy napaści Niemiec na Królestwo Belgii oraz upamiętnienia 10 rocznicy odsłonięcia 

Pomnika Belgijskich Jeńców Wojennych w Starem Bornym, z udziałem Jego Ekscelencji 

Jana Luykx’a – Ambasadora Królestwa Belgii w Polsce. Inicjatorem zorganizowania 

przyjazdu Ambasadora Królestwa Belgii jest Pan Bronisław Malinowski. W ramach 

obchodów Majówki przewidziano m. in. piknik rodzinny, rajd rowerowy, Turniej Oldboy w 

piłce nożnej, zawody strzeleckie, wystawy artystyczne, a także koncerty zespołów muzyczno 

– wokalnych. Pani Burmistrz powiedziała, że w Urzędzie Miejskim została wyłożona Księga 

Kondolencyjna, która w późniejszym czasie zostanie przesłana do Pałacu Prezydenckiego. 

Wszystkie fundusze przeznaczane na uroczystości związane z Jubileuszem Bobolic 

pozyskiwane są z różnych źródeł. Na konferencję, wniosek składało Towarzystwo 

Ekologiczno – Kulturalne w Bobolicach i została przyznana kwota 9 tysięcy 544 euro a na 

Majówkę 10 tysięcy euro. Kwoty te pochodzą z  Funduszu Małych Projektów Interreg IV A 

Pomerania i środki te zabezpieczą organizację tych imprez. W ramach rządowego programu 

„Rozwoju Bibliotek”, bobolicka biblioteka przystąpiła do tego programu. Jest biblioteką 

wiodącą, bo ma pod sobą biblioteki z miejscowości: Polanów, Biesiekierz i Będzino. Program 

ten ma na celu pomoc bibliotekom w przeobrażaniu się w nowoczesne, wielofunkcyjne centra 

kultury i informacji. Miejsko – Gminna Biblioteka Publiczna w Bobolicach otrzymała sprzęt ( 

m.in.: laptop, urządzenie wielofunkcyjne: skaner, kopiarka i fax, drukarka kolorowa, aparat 

cyfrowy,) o wartości 11 tysięcy złotych. Pani Burmistrz zwróciła uwagę na mównicę, która 

znajduje się w sali nr 5 Urzędu Miejskiego. Jej pomysłodawcą jest Dyrektor Zakładu Usług 
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Komunalnych i Oświatowych w Bobolicach, Pan Jan Rewkowski. Po swoim ostatnim 

wystąpieniu Pan Dyrektor stwierdził, że dobrze by było, żeby te osoby, które występują na 

sesji nie trzymały dokumentów w ręku. Pani Mieczysława Brzoza podziękowała Panu 

Dyrektorowi za pomysł i eleganckie wykonanie.  

 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych 
Nieobecny radny Pan Jerzy Nowomiejski. 

 

Radny Pan Mariusz Walaszczyk– powiedział, że chciałby się dowiedzieć kiedy będą przetargi 

na remont klubu w Kłaninie i Kurowie. Zapytał również czy Rada Sołecka w Kłaninie musi 

pisać wniosek do ZUKiO, po to żeby został postawiony na cmentarzu większy pojemnik. W 

tej chwili śmieci, które nie mieszczą się w pojemniku ludzie składają obok pojemnika, 

również z  PGK raz zabierają innym razem nie. Ogólnie jest to wszystko porozwalane. 

Kolejną sprawą jest sprawa odnośnie możliwości poszerzenia drogi,  wjazdu na cmentarz w 

Kłaninie. 

 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Sylwester Sobański mówiąc, że jeśli chodzi o 

sprawę przetargów, to Pan Burmistrz nie jest dokładnie zorientowany i musiałby zajrzeć w 

harmonogram. Odnośnie pojemnika Pan Burmistrz obiecał, że wystąpi do Zakładu Usług 

Komunalnych w Koszalinie o wstawienie większego pojemnika. Natomiast jeśli chodzi o 

możliwość poszerzenia wjazdu, to będzie to robione jednocześnie z naprawą dróg.  

 

Radna Pani Zofia Kęcel – powiedziała, że odnośnie katastrofy pod Smoleńskiem, odczuwa 

brak w Bobolicach miejsca gdzie można by było pójść pomyśleć nad tym wydarzeniem, 

zapalić znicz. Zaproponowała, że może dobrze by było właśnie pod figurką Matki Boskiej 

postawić portret Pary Prezydenckiej. Było by to dobre miejsce na chwile zadumy. Pani radna 

zapytała, czy istnieje możliwość przywiezienia piasku na place zabaw. 

Odnośnie przywiezienia piasku odpowiedzi udzielił Pan Dyrektor ZUKiO, mówią że nie tylko 

będzie przywieziony piasek, ale także zostanie naprawione, uszkodzone wyposażenie placu 

zabaw. 

Natomiast odnośnie miejsca Pani Burmistrz powiedziała, że jest to temat do 

przedyskutowania, jeśli istnieją takie potrzeby to zostanie to zorganizowane ale musi to być 

decyzja większej  ilości osób. Wyraziła przy tym, swoje prywatne zdanie. 

 

Radna Pani Bogusława Marchewka –  zapytała, odnośnie ogrodzenia placu zabaw przy ulicy 

Świerczewskiego, powiedziała, że jest on częściowo ogrodzony, deski z ubiegłego roku 
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zostały pocięte i złożone na placu ZUKiO. Poprosiła o wykonanie dalszej części ogrodzenia, 

najlepiej, żeby te prace były zakończone do wakacji, aby dzieci mogły się bezpiecznie bawić. 

Radna powiedziała także, że nie jest zadowolona z terminu wykonania chodnika przy ulicy 

Langiewicza, będzie to zrobione dopiero w III kwartale, nie mniej jednak rozumie, iż tych 

prac ZUKiO ma bardzo dużo. 

Odpowiedzi udzielił Pan Jan Rewkowski, mówiąc że ZUKiO wykonuje zadania zgodnie z 

ustalonym harmonogramem, ale dochodzi dużo innych, które są nie planowane, w związku z 

tym niektóre prace są odsuwane. Poprosił o zrozumienie i cierpliwość, prace mogą się nie- 

kiedy przesunąć w terminie, ale na pewno będą wykonane. 

  

Radny Pan Janusz Koczkodaj- zapytał  w jaki stanie jest rekultywacja wysypiska śmieci. 

Radny odniósł wrażenie, że śmieci przybywa, widok jest nieciekawy. Radny powiedział, że 

działka zaraz za śmietniskiem po lewej stronie w stronę Gozdu, od kilku miesięcy jest 

pochylone drzewo i korona tego drzewa, wkrótce spadnie na jezdnie. Radny powiedział, że 

takie sytuację się zdarzają i tak na przykład w ubiegłym roku koło Janówca, drzewo rosnące 

na terenie lasu, spadło na jezdnie w momencie, kiedy przejeżdżał samochód. Nikomu nic się 

nie stało, ale samochód został zniszczony. Pan Janusz Koczkodaj w imieniu Towarzystwa 

Ekologiczno – Kulturalnego podziękował panu Dyrektorowi  ZUKiO za wykonanie napraw, 

remontu przy Pomniku Pamięci.  

Odpowiedzi udzielił Pan Jan Rewkowski, mówiąc, że jeśli chodzi o krzyż, to jest zasługa 

ludzi pracujących w Zakładzie Usług Komunalnych i Oświatowych w Bobolicach m.in.: Pani 

Iwony, Pana Michała, Pana Władka. Ci ludzie  mieli koncepcje, jak to zrobić. Jest to piękne 

miejsce na spacery i chwilę zadumy, Pan Dyrektor powiedział, że chciałby by to miejsce było 

sukcesywnie sprzątane, będzie postawiony kosz. Natomiast jeśli chodzi o wysypisko śmieci 

to w nie długim czasie wjedzie potężna kruszarka, która ma 25 metrów długości i zrobi 

porządek, jeśli chodzi o gruz i duże kamienie, które przeszkadzają w dalszym zamykaniu 

wysypiska. Kruszarka przyjedzie skruszy te potężne kamienie, powstaną duże hałdy i wtedy 

będzie można mówić o porządku na tym wysypisku. Zostanie to uporządkowane, zostanie 

nawieziona  ziemia, zostanie rozwalona portiernia, która w tej chwili tylko szpeci, 

naprawiony zostanie wjazd, przygotowane zostanie miejsce na gruz, zostanie zdemontowany 

płot. Od momentu kruszenia do około miesiąca czasu będzie to miejsce wyglądało jak 

wysypisko śmieci. 

 

Radny Pan Marek Golas – podziękował za zrobienie drogi do Kurowa. 
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Radny Pan Jan Żwirbla -  powiedział, że jeśli istnieje możliwość to, jak się idzie przez światła 

w stronę przystanku, trzeba by było obciąć gałęzie drzew, gdyż na gałęziach siedzą ptaki a 

wszystkie odchody spadają na przechodzących ludzi. Kolejną sprawą jaką poruszył radny to 

uczniowie Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego, którzy zrobili sobie palarnie na 

chodniku. Po interwencji Straży Miejskiej chodni został ten posprzątany, ale tym razem 

śmieci po papierosach zostały przeniesione do ogródka pani Rudnickiej. Ludzie przechodzący 

mają problemy z przejściem, bo chodnik zajęty jest przez młodzież. Po kolejnej interwencji 

przez strażników, uczniowie przenieśli się na pobliski plac zabaw. Radny zwrócił się z prośbą 

o przeprowadzenie rozmowy z dyrektorem tego ośrodka. 

Pan Dyrektor ZUKiO odpowiedział, że odnośnie drzewa się zorientuje się w temacie. 

Odnośnie palarni odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz, mówiąc że spróbuje porozmawiać z 

Panem Dyrektorem Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Bobolicach, ale 

wynik rozmowy jest trudny do przewidzenia. 

 

 

Ad. 7. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2009 rok i udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Bobolic.   
 

Pan Janusz Koczkodaj Wice Przewodniczący Rady Miejskiej w Bobolicach przeczytał 

Uchwałę składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie Zespół 

Zamiejscowy w Koszalinie w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu  

2009 roku. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pani Bogusława Marchewka Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła wniosek 

komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Bobolic absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu gminy za rok 2009. Stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Bobolicach przeczytał Uchwałę 

Składu Orzekającego  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w przedmiocie 

wydania opinii o wniosku Komisji rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2009 rok. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

 Informacje przedstawił Pan Sylwester Sobański – Burmistrz Bobolic: 
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„Wypełniając obowiązek ustawowy wynikający z ustawy o finansach publicznych – 

przedstawiłem Radzie Miejskiej w Bobolicach „Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 

Bobolice za rok 2009”. 

Chciałbym tylko krótko podsumować nasze działania i osiągnięcia                     w 

2009 roku. Wykonanie budżetu zostało bowiem szczegółowo omówione na wspólnym 

spotkaniu Rady Miejskiej w dniu 1 kwietnia 2010 roku.  

Podsumowując rok 2009, który zakończyliśmy deficytem budżetowym,  był kolejnym 

korzystnym rokiem dla Gminy Bobolice pod względem gospodarczym-  rozwoju naszej 

gminy. Analizując bowiem okres ostatnich 3 lat – wydatki inwestycyjne kształtowały się 

odpowiednio: 

2007 rok – 17,7 %  ;    2008 – 16,1 %  oraz 2009 rok – 20,1% wydatków ogółem.  

Jest to duży wzrost w porównaniu z latami ubiegłymi. Utrzymanie poziomu nakładów na 

inwestycje ma bardzo istotne znaczenie dla gminy. Obrazuje prowadzoną przez gminę 

strategię jej rozwoju. Wskaźnik bowiem już od 12% określa prowadzenie polityki 

proinwestycyjnej gminy. Realizacja zadań inwestycyjnych pochłonęła kwotę 6 436 437 

złotych , z tego 4 689 953 zł. stanowią wydatki na budowę gimnazjum w Bobolicach. 

Inwestycja ta sfinansowania w całości w 2009 roku ze środków gminy, gdyż dofinansowanie i 

zwrot środków Unijnych dopiero nastąpi w 2010 roku. Oddaliśmy w październiku do użytku 

kolejny budynek w kompleksie Centrum Edukacji, Sportu i Rekreacji. Dziś możemy 

powiedzieć, że jej realizacja powoli dobiega końca.   Dzięki strategicznemu planowaniu  w 

miejscu tym powstanie piękny kompleks edukacyjno-rekreacyjny, z którego wszyscy 

możemy być  dumni i z pewnością stanie się naszą wizytówką.  

                                                 

Na pewno jednym z ważniejszych dla gminy również działań było rozpoczęcie przez 

Regionalne Wodociągi realizacji projektu gospodarki wodno-kanalizacyjnej na terenie gminy.  

Zadanie to uporządkuje sprawy ochrony środowiska w tych rejonach. Oczywiście wiemy, że 

nie wszystkie miejscowości zostały tym projektem objęte ze względów merytorycznych 

funduszu.  Ponadto z zadań istotnych dla nas i naszych mieszkańców był również zakup 

samochodu bojowego dla OSP w celu zwiększenia bezpieczeństwa przeciwpożarowego , dla 

najmłodszych natomiast  budowa oraz doposażenie placów zabaw, realizowane z różnych 

źródeł, tj. środków urzędu, ze środków tzw. „kapslowego” oraz ze środków zaoszczędzonych 

przez Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury                                 w Bobolicach. W 2009 roku 

rozliczyliśmy również finansowo inwestycję budowy boiska ORLIK 2012.   W celu 

zwiększenia promocji i jakości usług kulturalnych – rozpoczęliśmy działania w zakresie 

zagospodarowania terenu imprez przy ul. Dworcowej z uwzględnieniem planów na kolejne 
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lata. Ważnym zadaniem są również, jak co roku, wydatki na remonty  i modernizację dróg 

gminnych , chodników,  gdzie koszty te stanowią 2% wydatków ogółem w kwocie 645 736 

złotych.    

W ramach wydatków bieżących istotne znaczenie w budżecie ma oświata, która stanowi 37% 

wydatków bieżących oraz pomoc społeczna – 21,2% ,natomiast jeśli chodzi o kulturę, to 

stanowi ona 3%, sport -  1% a z  halą sportową pomniejszoną o dochody  (506 338 złotych ) 

stanowi 3% wydatków bieżących ogółem.  

Gmina do oświaty z własnych środków przeznaczyła 1 531 233 złotych, tj                        o 

573 332 złotych więcej w porównaniu do 2008 roku. Natomiast na pomoc społeczną  - 

1 022 689 zł., tj. spadek w porównaniu do 2008 roku o 243 843 zł., wynikający ze spadku 

wypłaty dodatków mieszkaniowych oraz prowadzonych inwestycji .  

Mając na uwadze szereg podjętych nowych działań oraz kontynuacji zadań 

wynikających z Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  -  prowadziliśmy oszczędną gospodarkę 

finansową nie tylko w urzędzie, ale również w naszych jednostkach organizacyjnych. 

Wpływy do budżetu na poziomie  96,2% do pierwotnego planu i 100,5% po jego zmianach 

oraz realizacja strategii oszczędnościowej polityki w zakresie wydatków  - pozwoliły w dużej 

mierze zrealizować zadania określone w budżecie na ten rok pod względem rzeczowym jak  i 

finansowym przynosząc tym samym  Gminie i jej mieszkańcom wymierne efekty.                                          

Nadmienić jednak należy, że do osiągnięcia efektów realizacji budżetu zaciągaliśmy 

kolejne zobowiązanie tytułem emisji obligacji komunalnych na wartość 4 000 000 złotych.  

Wskaźniki zadłużenia zostały przedstawione w sprawozdaniach . Także zadłużenie gminy jest 

prawidłowe i mieści się w limitach ustawowych.    

Omówione przeze mnie kształtowanie się najważniejszych wskaźników 

ekonomicznych wskazuje, że Gmina Bobolice idzie drogą wzrostu gospodarczego,  

podnosząc poziom świadczonych usług społecznych by jej mieszkańcom żyło się lepiej, 

wygodniej  i łatwiej.  

Należy tu wspomnieć, że zrealizowane zadania są zasługą również Państwa radnych, 

za co chciałbym serdecznie Wam podziękować.  Wasze  poparcie oraz propozycje, które są 

często głosem naszych mieszkańców są dla nas bardzo istotne.    

Zdajemy sobie sprawę, że potrzeb jest znacznie więcej, ale  z pewnością będziemy je 

sukcesywnie realizować również w bieżącym roku 2010”. 
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Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy i udzielenia absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania 

budżetu gminy za 2009 rok pod głosowanie.  

Przy podejmowaniu uchwał obecnych było 14 radnych.  

 

 Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej złożył gratulacje Panu Burmistrzowi i życzył dalszej, 

owocnej współpracy. 

 

Pan Burmistrz podziękował za zaufanie radnych i zapewnił, że do końca kadencji będzie się 

starał tak prowadzić działalność, żeby nie zadłużać gminy i życzył sobie i wszystkim, żeby 

doczekać czasów kiedy wskaźnik zadłużenia, będzie się zmniejszał. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

Projekty uchwał przedstawił: przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki 

 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok.   

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Piotr Kowalczyk członek Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu.  

 

Uchwała została podjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”. 

 

 2) w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania spłat lub 

rozkładania na raty wierzytelności Gminy Bobolice i jej jednostek organizacyjnych 

z tytułu należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny i 

niepodatkowych  należności budżetowych o charakterze publiczno - prawnym, do 

których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa.  

 

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy. 
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Pan Piotr Kowalczyk członek Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu.  

 

Uchwała została podjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”.  

 

3) w sprawie udzielania dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

remontowych i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru ze środków 

gminy Bobolice w 2010 roku.  
 

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani  Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy  

  

Pani Zofia Kęcel  przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Piotr Kowalczyk członek Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

 

4) w sprawie wskazania kandydata na członka Rady Nadzorczej Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej Spółka z o. o w Koszalinie. 

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

 PGK Spółka z o. o w Koszalinie pismem z dnia 8 marca 2010 roku poinformowała, że 
zgodnie z aktem założycielskim Gminy będące wspólnikami spółki tj.: Bobolice, Polanów, 
Będzino, Manowo, Świeszyno, Mielno wskazują 1- go kandydata do składu Rady Nadzorczej 
spółki. Wobec tego z inicjatywy Burmistrza Bobolic zorganizowane zostało w dniu 23 marca 
2010  roku spotkanie, w którym to uczestniczyli: 
1/ Burmistrz Bobolic – Sylwester Sobański 
2/ Burmistrz Polanowa – Grzegorz Lipski 
3/ Wójt Gminy Manowo – Roman Kłosowski 
4/ Wójt Gminy Będzino – Henryk Broda 
5/ Wójt Gminy Malechowo – Jan Szlufik 
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Na spotkaniu ustalono, że: 
1. przedstawiciele w/w Gmin ustalają, że kandydatem na członka Rady Nadzorczej 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Spółka z o. o w Koszalinie na okres 
kadencji (3 lata) będzie Pan Sebastian Owczarzak zgłoszony przez Gminę Będzino, 
Manowo i Malechowo. 

2. Gminy Będzino, Manowo, Malechowo oświadczają, że nie będą zgłaszać swojego 
kandydata na następną kadencję do Rady Nadzorczej Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Komunalnej Spółka z o. o w Koszalinie. 

 
Kandydat do Rady Nadzorczej musi posiadać uprawnienia żeby być członkiem Rady 
Nadzorczej. Natomiast jeżeli Gminy nie doszłyby do porozumienia to wówczas 
uprawnienie wskazania kandydata przechodzi na miasto Koszalin do czasu wskazania 
kandydata przez uprawnionych Wspólników.   

 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Straży Miejskiej w Bobolicach i 

nadania jej regulaminu.    

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

 Ustawa z dnia 22 maja 2009 roku o zmianie ustawy o strażach gminnych, ustawy o 
Policji oraz ustawy -  Prawo o ruchu drogowym (Dz.U. z dnia 23 czerwca 2009 roku), która 
weszła w życie 24 grudnia 2009 roku wprowadziła zmiany o ustawie o strażach gminnych. 
 Art.6 w/w ustawy stanowi o tym, że jeżeli straż Miejska jest usytuowana w strukturze 
organizacyjnej urzędu to wówczas regulamin organizacyjny określa Burmistrz Zarządzeniem. 
Wobec tego projekt uchwały, który wnosimy pod obrady porządkuje kwestię ustalania 
regulaminu i jego dalszych zmian zgodnie z obowiązującymi na dzień dzisiejszy przepisami 
prawa. Zmiana polega na tym, że w obowiązującej Uchwały Nr XXVII/293/05 Rady 
Miejskiej w Bobolicach z dnia 7 czerwca 2005 roku z tytułu skreślamy wyrazy „i nadania jej 
regulaminu” i skreślamy również „§ 2 Nadać regulamin organizacyjny Straży Miejskiej w 
Bobolicach stanowiący załącznik do niniejszej uchwały”. Zakres zadań Straży Miejskiej ulega 
co raz pewnym modyfikacjom i zmianom dlatego też należy regulamin dostosowywać na 
bieżąco wprowadzanych zmian.  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

Ad. 9. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bobolicach Pan Zdzisław Czarnecki, zapytał czy ktoś z 

obecnych ma propozycję odnośnie miejsca w Bobolicach, gdzie można by było uczcić pamięć 
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ofiar tragedii pod Smoleńskiem. Pani Radna Justyna Terlecka powiedziała, że zdjęcie Pary 

Prezydenckiej jest już pod figurką Matki Boskiej i że wystarczy Księga Kondolencyjna, gdzie 

można wpisywać swoje refleksje. Pan Jan Rewkowski zaproponował, że można postawić w 

przyszłości Pomnik Ofiarom Katyńskim na cmentarzu w Bobolicach. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do zgromadzonych z apelem. Na terenie 

Gminy Bobolice mieszka 15- letni Krystian Żeromski, który jest ciężko chory i potrzebuje 

specjalistycznej opieki a co za tym idzie dużej ilości środków pieniężnych. Pan Zdzisław 

Czarnecki zwrócił się z prośbą o wpłatę niewielkich nawet kwot dla tego chłopca. Dokładnie 

sytuację Krystiana i jego rodziny przedstawił radny Pan Marek Golas. 

  

Ad. 10 . Zakończenie obrad.  

 

Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad 

został wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

Przy pisaniu niniejszego protokołu wykorzystano nagranie z dyktafonu, zgodnie z §  50 ust. 2 

Statutu Gminy Bobolice.  

Protokołowała: Monika Wójcik 

 


